

31<sup>st</sup> May 2009

Dear Wahyanites, Parents, Teachers and Friends of Wah Yan,

Folk music had been the prevailing music in the 70-80's, when many Wahyanites have enjoyed the acoustic sound and collaboration with fellow schoolmates. To rekindle the culture of traditional music in the two Wah Yan and among alumni and friends of Wah Yan, the Foundation will jointly organise a Folk Music Gala with the Past Students' Associations of Wah Yan Hong Kong and Wah Yan Kowloon on 30<sup>th</sup> August 2009. This Gala, in the form of a Singing Contest, will draw many of our music lovers to showcase their talents again on stage. Detail as below:

- Date and Time** Sunday, 30<sup>th</sup> August 2009, from 2:15 – 6:45pm
- Venue** Jockey Club Auditorium, Hong Kong Polytechnic University, Hung Hom, Kowloon
- Adjudicators** Mr. Albert Au, Rev. Ciaran Kane, S.J., Mr. Edwin Cheung (WYK69), Mr. George Tam, Dr. John Tan (WYHK81) and Mr. J B Lam
- MC and Special Performance** MC • Michael Leung Kai Cheung (WYHK73); Special performance • Ms Sarah Lee
- Rules** All Wahyanites are eligible to take part. 30 entries are allowed for the Qualifying Round, of which 15 teams will be selected as finalists. Multiple entries allowed but each team must comprise at least one Wahyanite (maximum 7 people per team). **The enrolment fee is HK\$3,000 per team, including 10 admission tickets. Fee will be waived if the whole team comprises all current students of Wah Yan.**
- Trophies** There will be 4 winners - Champion, Runner up, Third and the Best Performing Group. They will be eligible to be invited to perform in the Night of Performing Arts on 10<sup>th</sup> July 2010. Other prizes will be awarded to the winners.
- Ticket** **Ticket now available at HK\$100 and HK\$200 each, until stock lasts.**

You are cordially invited to enroll in/reserve tickets and render your support for the Gala. Please fill in the enrolment/ticket order/donation form overleaf and return it together with the fee (payable to "Wah Yan One Family Foundation Limited") on or before 15<sup>th</sup> June (for ticket) or 30<sup>th</sup> June (for enrolment). All net receipts will be appropriated to support the continuous development of the 2 Past Students' Associations and the Foundation. Please call 2511 3729/2891 9970 or email: [monty@wahyanonefamily.org](mailto:monty@wahyanonefamily.org) for more details. We look forward to welcoming you at the Gala. Come enjoy green music with your fellow schoolmates and friends!

With best wishes,

Wah Yan One Family Foundation



各位同學、家長、老師、校友及華仁之友:

## 華仁一家民歌比賽 2009

民歌於七、八十年代曾在香港風行一時，具質數的歌手及組合、清新悅耳的樂曲比比皆是。曾幾何時，民歌聲音亦曾響徹華仁校園，一支結他，幾段簡譜便曾將許多華仁仔凝聚一起，或彈或唱，讓情感自然抒發，增進彼此的友誼，其中很多同學亦因此發現了自己的音樂天賦。華仁一家基金會聯同兩所華仁舊生會將於 2009 年 8 月 30 日舉辦“華仁一家民歌比賽”，旨在重新推動健康的民歌音樂文化，讓在學的華仁仔擴闊音樂視野，亦鼓勵舊生積極參加，與校友、老師重拾昔日友好時光。詳情如下:

日期及時間	2009 年 8 月 30 日星期日下午 2 時 15 分至 6 時 45 分
地點	紅磡香港理工大學賽馬會綜藝館
評判	區瑞強先生，冀世安神父，張漢傑(WYK69)，譚兆炳校長，陳岡校長(WYHK81) 及林洪光先生
司儀及嘉賓	司儀梁繼璋(WYHK73)，表演嘉賓李麗蕊小姐
參賽規則	凡華仁學生及舊生俱可參加。初賽名額為 30 隊，其中 15 隊進入決賽。參加者可同時代表多隊參賽，惟每隊成員最多為 7 位，其中必須包括華仁學生或舊生一名。 <b>參賽費用為每隊港幣 3,000 元，已包括比賽當日門票 10 張。若全體成員為在校華仁學生則費用全免。</b> 最終比賽結果由華仁一家基金會決定。
獎項	共設冠、亞、季軍及最佳表現 4 個獎項，優勝者更有機會被邀請參與 2010 年華仁 85/90 周年校慶表演晚會演出。
門票	港幣\$100 及\$200 元，先到先得，售完即止。

現已開始接受報名參賽及訂購門票，截止期限為 2009 年 6 月 15 日(訂票)及 6 月 30 日(參賽)。請填寫下列參加及訂票表格，連同有關款項 (支票抬頭為“Wah Yan One Family Foundation Limited”或“華仁一家基金有限公司”) 於截止期限前寄回本會或交回學校校務處(只限現任同學)。所有收益於扣除開支後將撥捐兩所華仁舊生會及基金會作持續發展用途。查詢請電 2511 3729 • 2891 9970 / 電郵 [monty@wahyanonefamily.org](mailto:monty@wahyanonefamily.org)。

請齊來推動清新音樂文化。

華仁一家基金會

2009 年 5 月 31 日



**Wah Yan One Family Folk Music Gala 2009 Enrolment/ Donation/ Ticket Order Form**

**華仁一家民歌比賽 2009 參加、訂票及贊助表格**

I/We have read and agree with rules and regulations of the Gala and would like to enroll in/purchase ticket(s) of/donate to support the Wah Yan One Family Folk Music Gala 2009. My/Our request is as below: (\*Mandatory information) 我/我等已閱讀並同意上述比賽規則:

**Enrolment 參賽**

**\*Mandatory for team taking part 參賽者必須填寫**

\*Group Name 隊名 \_\_\_\_\_

\*Song for Qualifying Round 初賽選曲 \_\_\_\_\_

\*Songs for Final (please name 2 \*Song 1 \_\_\_\_\_

songs) 決賽選曲(2 首) \*Song 2 \_\_\_\_\_

\*Team Leader Name 隊長 \_\_\_\_\_ School and Class (for Wahyanites only 只適用於華仁同學及舊生) \_\_\_\_\_

\*Team Members (Maximum 7 members per team. At least 1 member must be a Wahyanite) 每隊成員最多 7 位，必須包括華仁生或舊生 1 名

Name \_\_\_\_\_ School & Class \_\_\_\_\_ Name \_\_\_\_\_ School & Class \_\_\_\_\_

Name \_\_\_\_\_ School & Class \_\_\_\_\_ Name \_\_\_\_\_ School & Class \_\_\_\_\_

Name \_\_\_\_\_ School & Class \_\_\_\_\_ Name \_\_\_\_\_ School & Class \_\_\_\_\_

**Donation 贊助 (Please tick)**

- I/We would like to donate HK\$30,000 and be a Patron of the Folk Music Gala 我/我等現捐資港幣 3 萬元作為比賽主贊助人
- I/We would like to donate HK\$20,000 and be a Sponsor of the Folk Music Gala 我/我等現捐資港幣 2 萬元作為比賽贊助人
- I/We would like to donate HK\$ \_\_\_\_\_ to support the Folk Music Gala 我/我等現捐資港幣 \_\_\_\_\_ 元贊助比賽

If you need a receipt for your gift, please advise the name to be printed on the receipt: \_\_\_\_\_

**Ticket order 訂票 (Please tick)**

- I/We would like to make purchase of \_\_\_\_\_ pieces of \$200 ticket(s) of the Folk Music Gala (我/我等欲訂購\$200 元門票 \_\_\_\_\_ 張)
- I/We would like to make purchase of \_\_\_\_\_ pieces of \$100 ticket(s) of the Folk Music Gala (我/我等欲訂購\$100 元門票 \_\_\_\_\_ 張)

For current students, all tickets reserved will be distributed via the schools. Alumni /Participating teams can either pick up their tickets at the Foundation or provide a correspondence address for delivery by mail. 門票將經由學校派發予在校同學。舊生及參賽隊伍可往基金會或郵寄取票。請提供郵寄地址:

\*\*Student's Name 學生姓名 \_\_\_\_\_ \*\*Class 班別 \_\_\_\_\_ \*\*Class No 座號 \_\_\_\_\_

\*Team Leader'/Parent's/Alumni's Signature \_\_\_\_\_ \*Date \_\_\_\_\_

\*Tel \_\_\_\_\_ \*Email \_\_\_\_\_

Remarks/備註: (\*\*Mandatory if you want to enroll/donate/purchase ticket through a current student 如欲透過在校華仁學生參加/捐款/訂票必須填寫此欄)

Please return this form together with your fee to your school office/the Foundation on or before 15<sup>th</sup> June (for ticket)/30<sup>th</sup> June 2009 (for enrolment). Please make your cheque payable to "Wah Yan One Family Foundation Limited". Receipt will only be issued for donation of HK\$100 or above. Enrolment and ticket purchase are on a first-come-first-served basis. The enrolment fee is HK\$3,000 per team, including 10 admission tickets. No refund if the team is admitted to the Qualifying Round/ticket order is accepted. The adjudication of the Foundation is final.

截止期限為 2009 年 6 月 15 日(訂票)及 6 月 30 日(參賽)。請填寫以上表格，連同有關款項(支票抬頭為"華仁一家基金有限公司")於截止期限前寄回本會或交回學校校務處(只限在校同學)。捐資港幣達\$100 元或以上方可獲發收據。報名費為每隊港幣\$3,000 元，已包括比賽當日門票 10 張，報名及訂票先到先得，獲接納後將不獲退款。比賽結果以華仁一家基金有限公司決定為準。